



「那时,天国好比 十个 童女拿著灯出去迎接新郎。 其中有五个是愚拙的,五个是聪明的。

Then the kingdom of heaven shall be likened to TEN virgins who took their lamps and went out to meet the bridegroom. Now five of them were wise, and five were foolish.

MAT & 25:1-2





你们的父亲欺哄我, 十次 改了我

的工价;然而神不容他害我。

Yet your father has deceived me and changed my wages ten times, but God did not allow him to hurt me.

GEN @ 31:7

那人说: 「天黎明了, 容我去

吧! 」雅各说: 「你不给我祝福,

我就不容你去<mark>。</mark>

And He said, "Let Me go, for the day breaks."

But he said, "I will not let You go unless You bless me!"

GEN 倒 32:26



以色列机(世行)对神的 [一个试练

这些人虽看见我的荣耀和我在 埃及与旷野所行的神迹,仍然 试探我这十次,不听从我的话,

Because all these men who have seen My glory and the signs which I did in Egypt and in the wilderness, and have put Me to the test now these ten times, and have not heeded My voice,

迦勒在摩西面前安抚百姓,说: 「我们立刻上去得那地吧! 我们

正能导进。 Then Caleb quieted the people

before Moses, and said, "Let us go up at once and take possession, for we are well able to overcome it."





「求你试试仆人们 十天, 给我们素菜吃,白水喝,

Please test your servants for ten days, and let them give us vegetables to eat and water to drink.

DAN 但 1:12

王考问他们一切事, 就见他们的智慧聪明比通国的 术士和用法术的 胜过十倍。

And in all matters of wisdom and understanding about which the king examined them, he found them ten times better than all the magicians and astrologers who were in all his realm.

DAN 但 1:20



我们会顺服和的话语

WE WILL OBEY
THE WORD OF THE LORD

於是加利亚的儿子约哈难和 一切军长,并众百姓, 不听从耶和华的话住在犹大地。

So Johanan the son of Kareah, all the captains of the forces, and all the people would not obey the voice of the LORD, to remain in the landof Judah.

JER 聊 43:4



期頭升天至五旬节的 U天 IDDAYS BETWEEN ASCENSION AND PENTECOST

这些人同著几个妇人和耶稣的母亲马利亚,并耶稣的弟兄,都同心合意的恒切祷告。

These all continued with one accord in prayer and supplication, with the women and Mary the mother of Jesus, and with His brothers.

ACT 徒 1:14

五旬节到了, 门徒都 聚集在一处。

When the Day of Pentecost had fully come, they were all with one accord in one place.

ACT 徒 2:1

